
 

    

 

Jeugdraad 8 december 2021 

 

Aanwezig:  Robin, Pauline, Wietse, Sofie, Ian, Stijn, Janne, Anne, Isaac, Pieter en 

Ben. 

Verontschuldigd: Rani, Bauke, Charlotte 

Afwezig: / 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Goedgekeurd!  

 

2. Nieuws van het DB 

 - planning volgende JR’en 

JR Januari 12/01 

JR Februari 3/02 of 10/02 

JR Maart 2/03 

JR April 6/04 

JR Mei 4/05 

JR Juni 1/06 

  

 - werkgroep filmpje 

Filmpje uitstellen zodat we niet gebonden zijn aan de nieuwjaarsrecepties. Met de 

examens voor de deur is het te moeilijk om dit op korte termijn klaar te krijgen. 

WG: Isaac, Anne, Pauline, Wietse, Sofie, Charlotte. 

Isaac neemt initiatief om de werkgroep samen te roepen en een scenario voor het 

filmpje te maken.  

 

Ben geeft een woordje uitleg over explainervideo’s; een tool waarmee je makkelijk 

animatiefilmpjes kan maken om iets mee uit te leggen. Een goedkope oplossing die 

vermijd dat we met een cameraman effectief de straat op moeten. Je kan er ook 

foto’s en filmpjes in verwerken. Het vraagt wel wat geknutsel om er iets moois van te 

maken. Meer info: https://www.renderforest.com/templates  

 

Anne stelt voor om brainstormdocument op te maken voor de google drive, daar kan 

mensen dan hun ideeën in aanvullen. Ben zorgt dat iedereen zo snel mogelijk toegang 

kan krijgen tot de drive. Hij had ook al een document aan het DB bezorgd met 

https://www.renderforest.com/templates


 

onderwerpen die aan bod kunnen komen in het filmpje, dat kan 

dienen als startpunt voor de werkgroep. 

 

 - overleg camera’s 

In het advies van de jeugdraad dat we vorige vergadering opgesteld hebben werd 

gevraagd naar een overleg om de mobiele camera’s te evalueren. Het college heeft 

het advies goed ontvangen en is ingegaan op de vraag van de jeugdraad. Aangezien 

er al tegen het einde van het jaar beslist moet worden over een eventuele verlenging 

zullen we volgende week al samenkomen. Op dinsdag 14/12 zal er een overleg 

plaatsvinden waar de jeugdraad, Raad Lokale Economie, politie, gemeente en het 

college aanwezig zullen zijn. Robin zal namens de jeugdraad deelnemen. Ook Ben en 

Pieter nemen deel aan het overleg. 

 

Ook de RLE zal dus aanwezig zijn en zij zullen wss voorstander zijn van een 

verlenging. Pieter haalt aan dat de camera’s in eerste instantie van meerwaarde zijn 

voor de bewaking van gebouwen. Ook voor grote evenementen zoals EK voetbal is de 

politie vragende partij. De bedenking wordt echter gemaakt dat voor dergelijke 

evenementen camera’s gehuurd kunnen worden, ze hoeven dan niet het hele jaar 

door te blijven staan. 

 

De jeugdraad geeft geen specifieke extra aandachtspunten mee voor het overleg. De 

hoop is vooral dat er op de vergadering meer duidelijkheid komt over het effectieve 

nut dat de camera’s gehad hebben. Hopelijk kan de politie enkele cijfers presenteren 

waaruit kan blijken of ze impact gehad hebben of niet.  

 

 - druggebruik bij jongeren  

Sofie wil polsen bij de jeugdraad wat hun gevoel is rond drank- en druggebruik bij 

jongeren tegenwoordig. Is dit problematischer of niet? Ze heeft zelf enkele signalen 

opgevangen dat gebruik bij jongeren meer en meer problematisch begint te worden. 

 

Anne haalt aan dat zij het gevoel heeft dat de problematiek niet per se erger is dan 

vroeger. Jongeren doen misschien wel een inhaalmanoeuvre sinds corona. 

 

Sofie haalt aan dat ook het gebruik van hard drugs bij jongeren meer en meer 

genormaliseerd lijkt. Misschien zijn drugs tegenwoordig ook toegankelijker dan 

vroeger. Stijn haalt aan dat op vrijdag en zaterdag van het druivenfestival een 

opvallend hoog druggebruik was bij jonge tieners.   



 

Drank en druggebruik zal er altijd zijn en krijg je inderdaad niet 

weg, maar het signaal dat overmatig gebruik slecht is moet wel 

blijvend herhaald worden.  

 

Informeren bij het jeugdhuis hoe het zit met drank en druggebruik.  

Romy uitnodigen om meer info of good practices voor te stellen hoe we hier als 

jeugdraad mee aan de slag kunnen gaan.  

Een opfrissing van de Nog Tijd Zat -campagne zou misschien wel een leuk idee 

kunnen zijn.  

 

3. Nieuws van de schepen 

Update appartementen Koldamstraat 

De bouwaanvraag voor de bouw van de appartementen is ingediend en het openbaar 

onderzoek is gestart. Er kunnen vanaf nu ook bezwaren ingediend worden. Er is een 

groep mensen die erg gekant zijn tegen het project en die zich nu erg aan het roeren 

zijn op sociale media.  

Pieter licht toe dat er een afspraak is gemaakt met de ontwikkelaar dat ze minder 

parkeerplaatsen dan wettelijk voorzien moeten aanleggen (de voorschriften hierrond 

zijn 10 jaar oud en de huidige maatschappelijke context is niet meer dezelfde als 

toen), er een extra bouwlaag op de hoek mag komen (om tot dezelfde hoogte als de 

andere gebouwen op het kruispunt te komen) en ondergrondse afvalcontainers 

geplaatst mogen worden voor de bewoners. In ruil daarvoor zijn de voorrangsregels 

zoals op de jeugdraad besproken overeengekomen. 

 

Anne haalt aan dat in de ideale wereld iedereen in het groen kan leven en een huis 

heeft, maar gezien de groei en nood aan plaatsen is dat niet realistisch. Het 

onderwerp is zeker al aan bod gekomen bij leeftijdsgenoten, ook de appartementen 

klinken op zich interessant maar zijn, net als een woning, te duur. Ben merkt op dat 

kopen in Hoeilaart sowieso duur is, ook zonder de appartementen was dat al zo.  

 

De jeugdraad hoopt dat de appartementen verkocht zullen worden aan oudere 

inwoners, die op hun beurt hun woning verkopen uit de wijk. Die woningen komen 

dan op de markt en zullen voor jonge Hoeilanders misschien wel een kans bieden. 

Kopen en wonen in Hoeilaart zal hoe dan ook duur zijn en blijven.  

 

De jeugdraad merkt wel op dat de mensen die nu vooral kritiek uitten geen jonge 

mensen zijn. Ze spreken namens veel Hoeilanders, maar lijken maar een kleine groep 



 

mensen te vertegenwoordigen. De neutrale burgers en 

voorstanders van het project zijn veel minder vocaal op sociale 

media. 

 

 Meer fietsdiefstallen aan station Groenendaal 

Pieter geeft mee dat er meer en meer fietsdiefstallen zijn aan het station. Hij laat 

weten dat er nog plaatsen beschikbaar zijn in de fietsboxen aan het station. Voor €60 

per jaar kan je je fiets veilig aan het station stallen. 

De lancering van die boxen waren wat ongelukkig, temidden van de lockdown. Recent 

komen er wel meer en meer aanvragen binnen. 

Stijn geeft aan dat er niet enkel in de stationsbuurt gestolen wordt, maar over heel 

Hoeilaart worden veel fietsen gestolen.  

 

4. Nieuws van de jeugddienst 

- advies overeenkomsten langdurig gebruik 

De overeenkomsten langdurig gebruik zijn de huurovereenkomsten tussen de 

gemeente en de jeugdverenigingen voor het gebruik van de Joengele en het 

jeugdhuis. Er staat heel wat informatie in en bepaald wat er wel en niet mag in de 

jeugdinfrastructuur. De overeenkomsten waren toe aan een update en dat is intussen 

ook gebeurd. Ben heeft de overeenkomsten overlopen met het jeugdhuis en met de 

scouts en chiro. Zij gaven al hun akkoord over de ontwerpen. Nu wordt het advies van 

de jeugdraad gevraagd.  

 

Ben somt de voornaamste wijzigingen op die zijn doorgevoerd tov de oude 

overeenkomsten; 

 

Jeugdhuis:  

• Het jeugdhuis krijgt 5 sleutels ter beschikking (vroeger waren dat er minder) 

• De openingsuren worden apart vastgesteld door het college, zo vermijden we 

dat we telkens opnieuw naar de gemeenteraad moeten als het jeugdhuis zijn 

openingsuren wil aanpassen. Voorlopig zou het jeugdhuis op vrijdag, zaterdag, 

zondag en feestdagen openen. Als ze buiten die momenten nog willen openen 

zullen ze dan in principe het akkoord van het college moeten vragen. 

• Het jeugdhuis mag niet aan derden onderverhuurd worden. Samenwerkingen 

met derden mogen wel. Je kan het jeugdhuis dus niet afhuren voor een 

privéfeestje bijvoorbeeld, het moet steeds openbaar toegankelijk zijn. 



 

• Vier vrijdagen per jaar mag het jeugdhuis de 

aangrenzende polyvalente zaal aanvragen, ze krijgen dan 

voorrang voor het gebruik voor andere gebruikers. 

• Het gemeentebestuur voorziet een jaarcontract voor het spelen van 

achtergrondmuziek. Als er bijkomende aanvragen moeten gebeuren, zoals voor 

een fuif bijvoorbeeld moet het jeugdhuis dat zelf doen en er ook de meerkost 

voor dragen. 

• Bij aanpassingen aan de infrastructuur, zoals het plaatsen van vaste kasten of 

het schilderen van muren, is het niet langer nodig voorgaande toestemming 

van het college te krijgen. Vanaf nu zal toestemming van de jeugdcoördinator 

en schepen voldoende zijn. Op die manier kan er korter op de bal gespeeld 

worden en maken we dit soort aanvragen administratief makkelijker. 

• De jaarlijkse huurprijs bedraagt €800. Dat is een vermindering van €100 ten 

opzichte van vroeger. De prijs werd berekend op basis van de tarieven in het 

infrastructuurreglement. Ook de jaarlijkse factuur van €500 waarbij de 

verenigingen konden investeren in de infrastructuur valt weg. Een vermindering 

van de kost dus van €600 ten opzichte van vroeger. 

• Er komt een nieuwe regeling waarbij de verenigingen korting kunnen krijgen op 

hun huurprijs. Wanneer ze een zaal huren van de gemeente betalen ze 

daarvoor het gangbare tarief. Datzelfde bedrag zal dan echter ook afgetrokken 

worden van hun huurprijs op het einde van het jaar. Hoe vaker ze dus zalen 

huren, hoe goedkoper de factuur aan het einde van het jaar zal zijn. Op die 

manier hopen we de verenigingen te stimuleren om activiteiten te organiseren.  

 

• Tot slot nog een vraag voor de jeugdraad. Bij de opstart van het jeugdhuis was 

destijds beloofd dat het jeugdhuis voor de eerste drie jaar niets moest betalen 

voor het gebruik van het jeugdhuis. Vanwege corona heeft geen enkele 

verenigingen de afgelopen 2 jaar moeten betalen voor het gebruik van de 

gemeentelijke infrastructuur. Het jeugdhuis vraagt echter om de corona-jaren 

niet mee te tellen aangezien ze een groot deel van die periode noodgedwongen 

gesloten waren.  

Robin geeft aan dat hij het logisch vind dat de jeugdraad pleit voor het beste 

scenario voor het jeugdhuis. Ze hebben door corona een erg moeilijke opstart 

gekend en verdienen dus alle steun.  

Er wordt overeengekomen om te bekijken hoeveel maanden horeca gesloten is 

geweest door corona en die periode niet mee te tellen in de drie jaar. In totaal 

is de horeca sinds de start van de corona-pandemie zo’n 10 maand gesloten 



 

geweest. Voorstel om af te ronden naar 1 jaar en dus 

het jeugdhuis nog 2 jaar gratis gebruik te gunnen 

van de infrastructuur. 

 

Scouts & Chiro: 

• Verhuur van de lokalen aan derden kan enkel mits toestemming college. Het 

college bepaalt dan het tarief. Een van de 2 verenigingen wordt aangesteld als 

verantwoordelijke voor het verhuur. De vastgelegde prijs voor het huren van de 

lokalen wordt doorgestort naar de verantwoordelijke vereniging. 

• Overnachten wordt makkelijker; Vanaf nu volstaat het akkoord van de 

jeugdcoördinator en de twee verenigingen, er moet geen voorafgaand akkoord 

meer gevraagd worden aan het college. Overnachtingen worden wel nog 

gemeld aan het college. 

• Bij regenweer kunnen de verenigingen gratis gebruik maken van de polyvalente 

zalen van de Koldam, mits ze beschikbaar zijn. Ze krijgen hiervoor een badge, 

maar moeten dit nog steeds op voorhand aanvragen. De gemeente komt 

tussenbeide en neemt de kost hiervoor op zich. 

• Net als bij het jeugdhuis is er geen toestemming meer nodig van het college 

voor schilder- en andere werken. Toestemming van de coördinator jeugd en 

schepen zijn vanaf nu voldoende. 

• De jaarlijkse huurprijs is voor beide verenigingen dezelfde: €1280 per jaar. Het 

bedrag wordt op dezelfde manier berekend als voor het jeugdhuis. 

• Ook bij de jeugdverenigingen valt de €500 weg en introduceren we de regel dat 

ze bij het huren van zalen de huurprijs in mindering krijgen bij hun eindfactuur. 

Een gemiddelde besparing voor de jeugdverenigingen van €650 tov vroeger. 

 

• Ook voor de jeugdverenigingen nog een bijkomende vraag voor de jeugdraad 

mbt het overnachten in de jeugdlokalen. Moet er een begrenzing komen van 

het aantal overnachtingen per jaar of per maand? De overnachtingen mogen de 

dagelijkse werking van de verenigingen niet onder druk zetten, het mag geen 

bivakplaats of hotel worden.  

Het is moeilijk hier een bepaald aantal op te plakken, vooral omdat er kalme 

periodes zijn zonder verhuur/weekends en drukkere periodes. Zowel scouts als 

chiro geven aan dat het niet de bedoeling is om heel veel overnachtingen of 

verhuren te doen. Voorstel; geen limiet op plakken, schepen en 

jeugdcoördinator moeten nog steeds hun akkoord geven dus kunnen weigeren 

indien het in bepaalde periodes te druk wordt. 



 

De  jeugdraad formuleert een positief advies voor de 

overeenkomsten langdurig gebruik voor JH De Serre, Chiro en 

Scouts. Aangevuld met advies rond de vragen over verhuurfrequentie in de 

jeugdlokalen en goedkoper tarief voor opstart van het jeugdhuis. 

 

- Hard Blok Café 

Het Hard Blok Café zal ook dit eindejaar zijn deuren openen. Vanaf 20 december 

kunnen studenten terecht in lokaal Molenberg. Momenteel is voorzien om het lokaal 

als openbare studieplek in te richten tot en met 30 januari. Ben geeft aan dat 

verlenging in andere lokalen ook mogelijk is voor studenten die wat langer nood 

hebben aan een studieplek.  

De verstrengde corona-maatregelen zouden geen invloed mogen hebben op de 

openbare studeerplekken. Daar is momenteel nog wat onduidelijkheid over, al is Ben 

voorzichtig optimistisch. Hij volgt de situatie verder op en communiceert in het geval 

er toch zaken zouden wijzigen. 

Hij zal ook opnieuw op zoek gaan naar een tweetal studenten die willen instaan voor 

het toezicht tijdens het studeren en die de sleutel beheren. Sofie en Robin geven 

beide aan dat ze dat wel op zich willen nemen. 

 

- Hoeilaart Hangout  

Hoeilaart Hangout is een nieuw project dat vandaag, woensdag 8 december, gestart 

is. Romy en Lientje van de dienst Vrije Tijd richten in de maand december een 

chillplek voor jongeren in in het jeugdhuis. Jongeren kunnen er elke 

woensdagnamiddag tussen 12u30 tot 18u terecht. Bedoeling is om contacten te 

leggen met de jongeren en hen een ontmoetingsplek aan te bieden en een nuttige 

tijdsbesteding. Er is geen vastgelegd programma, de jongeren mogen zelf input geven 

over wat ze er willen doen.  

Gezien de doelgroep maatschappelijk kwetsbare jongeren zijn mag dit initiatief 

plaatsvinden indoor ondanks de huidige corona-maatregelen. 

De jeugdraad vind het een fijn initiatief, Robin geeft aan dat hij binnenkort wel eens 

wil binnenspringen. 

 

- jeugdfonds 

Het jeugdfonds is een fonds dat bestaat uit de overschot van de pot waarmee de 

jeugdsubsidies elk jaar worden uitbetaald. De afgelopen jaren was er geen overschot 

en kon de jeugdraad dus geen beroep doen op het jeugdfonds. Vanwege corona zijn 

er het afgelopen jaar minder subsidies aangevraagd en zijn er minder mensen op 



 

cursus gegaan. Hierdoor is er voor het eerst opnieuw een 

restbedrag waar de jeugdraad aanspraak op kan maken. Het 

doel van het jeugdfonds is om een initiatief of project van de jeugdraad te financieren 

ten voordelen van het Hoeilaarts jeugdbeleid. In het verleden werden er bijvoorbeeld 

fuifkoffers en speelkoffers mee aangekocht, maar ook de Nog Tijd Zat-campagne en 

de aankoop van geluidsmeters werden er al mee gefinancierd.  

Dit jaar bedraagt het restbedrag zo’n €2800. Ben vraagt aan de jeugdraad of zij 

ideeën of suggesties hebben om iets met dat bedrag te doen. 

De Nog Tijd Zat-campagne in een nieuw jasje steken is een van de voorstellen 

waarvoor het geld zou kunnen dienen.  

 

- update hack gemeente 

De back-up server is intussen terug gerecupereerd waardoor een groot deel van de 

documenten weer beschikbaar zijn. Er zijn nog een aantal toepassingen die niet 

bruikbaar zijn zoals het software systeem dat de badges in SJC Koldam bestuurd. Er is 

bij de heropstart prioriteit gegeven aan de meeste essentiele toepassingen. Op 

termijn zouden alles systemen terug operationeel moeten worden.  

 

5. Stand van zaken lopende werkgroepen 

a. Graffiti – Murals4Change - Wietse, Robin, Pieter en Ben  

Deze werkgroep is nog niet van start gegaan. Er zijn niet meteen kandidaten 

die erbij willen. We zoeken een datum om een eerste keer samen te komen. 

 

b. Ontbijtfilm 13/03/22 – Rani, Laura, Anne en Pauline. 

Voorlopig moet hier nog niet echt iets voor ondernomen worden, wel bewaken 

dat we niet te laat in actie schieten. Pauline vervoegt de werkgroep.  

 

6. Varia 

Wietse; Kan de TD is naar de ballustrade van het jeugdhuis komen kijken, die lijkt 

niet meer goed verankerd te zijn. 

Stijn: Zekering in de Joengele springt bijna wekelijks als beide groepen aanwezig.  

Chiro: chauffage in leidingslokaal kapot.   

 

 


